
Referat 
Anleggskommiteen i NLF 

 

Tid: 19/09-2022 kl 1800 

 

Sted: Teams videokonferanse   

 

 

Innkalte deltakere  

Olav Opsanger (OO)    HG/PG/SR 

Pål S Vindfallet (PV)    Mikro 

Atle Klungrehaug (AK)   Modell 

Jens-Erik Wielsgaard Langstrand (JEWL)) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS)    Fallskjerm 

Steinar Storm Kristiansen (SSK)  Motor 

Håvard Gangsås (HG)   Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL)   NLF 

Knut Aldrin (KA)    NLF 

Lars Øyno (LØ)    Leder, referent 

 

Oppmøtte deltakere  

Pål S Vindfallet (PV)    Mikro 

Atle Klungrehaug (AK)   Modell 

Jens-Erik Wielsgaard Langstrand (JEWL)) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS)    Fallskjerm 

Steinar Storm Kristiansen (SSK)  Motor 

Håvard Gangsås (HG)   Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL)   NLF 

Knut Aldrin (KA)    NLF 

Lars Øyno (LØ)    Leder, referent 

 

 

 

1. Godkjenning av agenda og innkalling     LØ 

 

2. Referat fra forrige møte       LØ  

 

3. Innkommende saker fra deltakerne: 

a. Oppfølging - Hangarprosjektet på Starmoen   HG 

b. Fagernes – Videre drift     

4. Innkommende saker fra administrasjonen:    JEL 

a. Rehabilitering Luftsportssenteret Østre Æra 

b. Innspill til KUDs nasjonale anleggsstrategi 

 

5. Tidspunkt nytt møte 

  



 

Agenda: 

 

1. Godkjenning av agenda og innkalling 

Agenda og innkalling ble godkjent  

 

2. Referat fra forrige møte  

Referatet fra møtet 13/6-22 ble gjennomgått og godkjent 

 

3. Innkommende saker fra deltakerne: 

a. Oppfølging - Hangarprosjektet på Starmoen 

Man jobber med planlegning av hangarer. Befaring på Skien er foretatt. 

Det blir ikke rundell i fase en, men muligens i fase to. 

Videre arbeides det med finansieringsmodell 

 

b. Fagernes – Videre drift     

Det har vært kontakt mellom NLF og Avinor vedrørende flyplassenes 

fremtid. Alle er enige om at det fortsatt bør være flyplass, og NLF er spurt 

til råds om hva som kan gjøres fremover. NLF vil skrive et brev til SD om 

flyplassens fremtid. Det bør imidlertid vises forsiktighet slik at ikke 

Fagernes kan foreslås til å tjene som løsning på flyplass-problemet rundt 

Oslo. Til det ligger plassen for langt unna Oslo. 

  

4. Innkommende saker fra administrasjonen:    

a. Rehabilitering Luftsportssenteret Østre Æra: 

Det arbeides i fallskjermseksjonen om rehabilitering av Østre Æra. Det er 

spesielt vannforsyningen som trenger et oppløft, men kostnadene er 

formidable (5 mill NOK). Det kan synes som om denne saken bør løftes til 

en ting-sak, men i forkant av dette bør anleggskomiteen uttale seg. 

Komiteen har nå svært begrenset informasjon og er ikke i stand til hverken 

å diskutere saken, og noen anbefalinger eller ta stilling til behovet og/eller 

arbeidet. Det forventes grundig informasjon i forkant av komiteens neste 

møte før dette kan behandles. 

 

b. Innspill til KUDs nasjonale anleggsstrategi: 

Et 47-siders dokument ble mottatt hos NLF samme dag som møtet, og 

utsendt til medlemmene bare minutter før møtet. Notatet dreier seg om 

arbeid med innspill til Kulturdepartementets nasjonale anleggsstrategi. 

Ingen av møtets deltakere hadde hatt tid til å lese gjennom dokumentet. 

Møtet besluttet at deltakerne leser gjennom dokumentet i etterkant av 

møtet. Dersom medlemmene har kommentarer eller forslag til aksjoner, 

sendes dette til Anleggskomiteens formann på epost. 

 

5. Eventuelt: 

Det arrangeres en markering på Kjeller førstkommende søndag som heter «Slå ring 

om Kjeller». Alle oppfordres til å delta.  

 

6. Tidspunkt nytt møte: 

Neste møte blir 21/11 kl 1730 i NLFs lokaler.  


